

聯合書院外地文化及語文研習課程——英國愛丁堡大學 Non-local Culture and English Language Programme— University of Edinburgh, UK

第一組 Group 1 5-23/7/2010
第二組 Group 2 26/7-13/8/2010



本院二十四位同學在資深書院導師孔憲輝教授（最左）帶領下，前往英國愛丁堡大學參加為期三星期之語文及文化交流計劃。
24 United College Students, led by Professor Joseph H W Hung, Senior College Tutor (far left) attended the United College Non-local Culture and Language Programme at the University of Edinburgh, Scotland for three weeks.



聯合同學與來自不同國家的同學一起上課及學習英語。
United College students learned English together with students from different nations.



荷蘭烏特勒支大學暑期課程 Summer Programme at Utrecht University, the Netherlands 5-16/7/2010



三十名聯合書院同學由學術顧問社會學系王淑英教授（最左）帶領，於2010年7月5日前往荷蘭烏特勒支大學兩星期修讀有關歐洲文化、政治制度及經濟為主題的課程。
30 United College students, led by Professor Wong Suk-ying (far left), Department of Sociology, attended summer courses on "European Cultures and Identities" and "European Politics and Economy" from 5 to 16 July 2010 at Utrecht University, the Netherlands.



同學於課堂後暢遊荷蘭，了解當地風土文化。
Students travelled around the Netherlands after class to have a better understanding of the local culture.



聯合同學前往布魯塞爾並參觀當地的藝術博物館。
Students visited the Royal Museum of Fine Arts in Brussels.



聯合同學修畢課程後，於結業禮接受證書。
United College students attended the Certificate Presentation Ceremony after completing the two weeks course on European Politics and Economy.